## Islands District Council Agenda for the Traffic and Transport Committee Meeting 離島區議會

## 交通及運輸委員會會議議程

Date : 16 March 2015 (Monday) 日期 : 2015 年 3 月 16 日(星期一)

Time : 2:00 p.m. 時間 : 下午 2 時正

Venue: Islands District Council Conference Room,

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road,

Central, Hong Kong

地點: 香港中環統一碼頭道38號

海港政府大樓 14 字樓 離島區議會會議室

I. Confirmation of minutes of the previous meeting held on 19 January 2015 通過 2015 年 1 月 19 日的會議記錄

II. Bus Route Planning Programme 2015-2016 for Islands District (Paper T&TC 8/2015)
2015 – 2016 年度離島區巴士路線計劃

(文件T&TC 8/2015號)

III. Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge Hong Kong Link Road - Section between HKSAR Boundary and Scenic Hill (Contract No. HY/2011/09) and Temporary Traffic Arrangement for Bridge Deck Construction Works across Scenic Road & Chek Lap Kok South Road

(Paper T&TC 17/2015)

港珠澳大橋香港接線 - 香港特別行政區邊界至觀景山段(合約編號: HY/2011/09)以及橫跨觀景路及赤鱲角南路一段橋面建造工程的臨時交通安排

(文件 T&TC 17/2015 號)

IV. Question on improvement works to Cheung Chau Ferry Pier (Paper T&TC 9/2015)

有關長洲渡輪碼頭工程的提問

(文件 T&TC 9/2015 號)

V. Question on ferry monthly ticket and add value service

(Paper T&TC 10/2015)

有關為渡輪月票增值的提問

(文件 T&TC 10/2015 號)

VI. Question on provision of barrier-free facilities on bus routes 38 and 37 and enhancement of public awareness on courtesy seating (Paper T&TC 11/2015)

有關要求在新大嶼山巴士路線 38 及 37 號提供無障礙設施及提升關愛意識的提問

(文件 T&TC 11/2015 號)

VII. Question on progress of pedestrian crossing safety improvement works at Yat Tung Street and Chung Yan Road

(Paper T&TC 12/2015)

有關逸東街及松仁路之過路安全改善工程進度的提問(文件 T&TC 12/2015 號)

VIII. Question on request to improve services of bus route S64

(Paper T&TC 13/2015)

有關改善龍運巴士 S64 號路線的提問

(文件 T&TC 13/2015 號)

IX. Question on explosion under the seat of Citybus route E21A

(Paper T&TC 14/2015)

有關城巴 E21A 號線座位爆炸的提問

(文件 T&TC 14/2015 號)

X. Question on request for expeditious rebuilding of the Pak Kok Tsuen Ferry Pier by Government

(Paper T&TC 15/2015)

有關強烈要求政府加快重建南丫島北角村渡輪碼頭的提問(文件 T&TC 15/2015 號)

XI. Question on provision of concessionary fare of \$2 per trip for eldery and persons with disabilities travelling on kaito ferry

(Paper T&TC 16/2015)

有關建議為長者和合資格殘疾人士提供2元乘搭街渡優惠的提問(文件T&TC 16/2015 號)

XII. Reports by Working Groups

工作小組報告

- T&TC Activity Working Group 交通及運輸委員會活動工作小組

## XIII. Any Other Business

其他事項

- Highways Department's Minor Traffic Improvement Projects and Works Schedules

路政署小型交通改善項目及其施工時間表

## XIV. Date of next meeting

下次會議日期